



Plats: Digitalt, Ekerö kl 19.00

Närvarande: Göran, Louise, Maria, Therese

1	Mötets öppnande Ordförande öppnade mötet.	Göran
2	Godkännande av dagordningen Dagordningen godkännes med tillägg för bytesmarknad och kommunal ersättning för barnverksamhet.	Göran
3	Val av justerare Göran och Therese	Göran
4	Föregående protokoll 2020-08-18 Godkändes och lades till handlingarna	Göran
5	Rapporter: <ul style="list-style-type: none"> <li>• MTB Utbildning - Maria är klar och examinerad ledare. Fredrik har gått kursen men är ej ännu examinerad. Stort intresse. Maria, Fredrik och Johan samt Jens kör igång på lördag med 14 barn, varav 10 nya. Första gången är prova på. Fast grupp startas till våren. 50 kr per barn vid prova på per tillfälle. Endast 1 tjej på 14 barn.</li> <li>• Inventering av förrådet Maria har en plan. Vill ha relativt Corona-säkert. Varje gren som har saker får ta ansvar för sina saker i förrådet. Varje gren rapporterar till Maria när man är klar med sin del. Maria skickar ut info till alla grenledare under nästa vecka. Vi behöver också skicka ut ett mejl till alla ledare som har saker hemma. Therese fixar ett mejl och öppnar också för flexibel lösning om hur man återlämnar saker. I första hand bör man lämna in saker i samband med första inventeringen, i andra hand flexibelt via Therese. Även Alpina måste inventera och skriva ned vad för saker som finns som hör till skidskolan.</li> <li>• Vandringsresan till Funäsdalsfjällen Göran ledde en mycket bra resa, Coronasäker vandring. Tur med vädret, bra mat och boende. Blev en fin vandring.</li> <li>• Möte för ökad samverkan och föreläsning om att motivera ideella ledare Ett möte om detta arrangeras av kommunen. Det är ett web-möte som Göran anmält sig till. Det äger rum den 23 september kl 18:15-21:00. Göran delar inbjudan med styrelsen om fler vill delta.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Maria</li> <li>• Maria</li> <li>• Göran</li> <li>• Göran</li> </ul>
6	Ekonomi: <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Ekonomi Information har inkommit skriftligen från föreningens kassör. Bokföringen ligger i fas. Positivt resultat, som beräknas fortsätta vara positivt för hela året.</li> <li>2. 50 000 som är låsta - bordlades</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Johan</li> <li>2. Johan</li> <li>3. Johan</li> <li>4. Therese och Johan</li> </ol>





	<p>3. Ica-kontot - bordlades</p> <p>4. Placering av våra pengar Göran och Therese talar ihop sig om på vilket sätt vi går in i placeringar igen och drar ett förslag vid nästa styrelsemöte.</p>	
7	<p>Övriga frågor:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Barnverksamheten; terminsavgifter för ledare i annan grupp/verksamhet</b> Terminsavgift – bordlägges till nästa verksamhetsår. Två grupper pausade under hösten pga Corona. Ett antal nya ledare går utbildning under sept/okt, bl a en knyttegrupp. Funderar också på att göra en familjemulle-grupp. Alternativt blir det ytterligare en knyttegrupp.</li> <li>• <b>Bytesmarknad</b> Tyvärr ser vi ingen möjlighet att anordna bytesmarknaden på ett Coronasäkert sätt. Det verkar som att även andra lokalavdelningar och föreningar ställer in. Louise meddelar Linda att vi har tagit beslutet att inte anordna någon bytesmarknad. Göran kontaktar Webteamet och ber Carina lägga ut på hemsidan att bytesmarknaden är inställd i år.</li> <li>• <b>Ersättning från kommunen för vår barnverksamhet</b> Kommunen har beslutat att betala ut ersättning utefter det man skickat in, i annat fall utifrån förra årets ersättning om den är högre. Vi får alltså ersättning i nivå med förra året.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Maria</li> </ul>
8	<p>Styrande dokument: Regler för vad som gäller när vi anordnar resor med övernattnig där deltagarna betalar för två av följande: övernattnig, resa och/eller aktivitet.</p> <p>Göran har granskat hur andra gör. Anmälningsavgiften sätts efter storlek i relation till avgifter som behöver förbetalas som inte är återbetalningsbara. Den bör vara minst 300 kr. Vi följer Researrangörsföreningens allmänna villkor.</p> <p>Ovanstående gäller inte för aktiviteter inom ramen för Friluftsskolan men för andra resor som arrangeras i föreningens regi.</p>	Göran
9	<p>Styrande dokument: Regler för materialbidrag till ledare</p> <p>Viktigt att det konkretiseras så att det blir tydligt för alla, och att det även kan omfatta andra grenar. Viktigt att det finns en likabehandling i lokalavdelningen. Ju tydligare det är, desto lättare är det att ta upp frågan i andra grenar. Vi måste också frikoppla pengar in i verksamheten från vilket stöd man får.</p>	Sofia och Johan





	<p>Det handlar mer om tid och engagemang som läggs ned och om uppmuntran. Väldigt viktigt att också barnledare får bra uppmuntran. Viktigt att vara tydlig med att ledare är man på ideell basis. Rimligt att det inte ska kosta extra att vara ledare. Frågan bordlagges för fortsatt diskussion till nästa möte.</p>	
10	<p><b>Ledarträff under hösten</b>                  Maria har med info från enkät om upplägg på ledarträff.</p> <p>Platsförslag: Sånge Sånge har stängt på obestämd framtid pga Corona. Däremot har Svartsjö slott lediga tider i november. Det kostar ca 150 kr per deltagare vid 30 deltagare. Och så har de både fika och lunch. Gigggi Sahlstrand skulle kunna köra fågelskådning med oss. Det går att ordna Coronasäkert.</p> <p>Maria om enkät till barnledare: 70% av barnledare vill kunna ta med barn. Mest intressanta aktiviteter enligt enkät skulle vara eld, kniv, matlagning över öppen eld. Gärna göra något praktiskt som man själv har nytta av. Första hjälpen kurs skulle vara väldigt bra.</p> <p>Teambuildingövningar för att ha kul, t ex femkamp är andra möjliga aktiviteter.</p> <p>Lämplig tid att köra en ledarträff är i november, ex vis 21-22 november, företrädesvis lördag. Inte allt för lång träff, ca 9-13. Börja med smörgås och kaffe.</p> <p>Styrelsen beslutade att vi kör utan barn denna gång.</p> <p>Therese hör med Göran L om hans fru kan hålla i HLR.                  Louise och Therese blir minigrupp som håller ihop detta.</p>	Alla
11	<p><b>Äldreboende på Tranholmen</b></p> <p>Ärendet är, vad vi förstår, överklagat av närliggande grannar. Louise har begärt ut dokument, men ännu inte fått ut dem. Marken är såld till ett privat företag, med villkor att de bygger äldreboende och tar över de gamla lokalerna. Vid en överklagan kan det bli en väldigt utdragen process. I befintliga lokaler får man snart inte vara kvar. Vi får helt enkelt avvakta och bevaka utvecklingen.</p>	Louise
12	<p>Vad vi ska arbeta vidare med efter träffen den 17 november 2018</p> <p>Frågan bordlades.</p>	Göran



Mälaröarna

Styrelsemöte 2020-09-15

13	Vilka styrande dokument ska vi arbeta med? Vem-gör-vad, Grenledarrollen, Distributionslista för protokoll. Rutin för inbrott och förstörelse, Remissvar  Frågan bordlades.	Göran
14	Mötet avslutades 20.20.	Göran

Vid protokollet

Justeras

Therese Rosén

Göran Lindwall